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G e z a m e n l i j k e   V e r g a d e r i n g  

 

 

Geacht College van Bestuur,  

 

Via deze brief wil de Gezamenlijke Vergadering 22|23 (hierna verder te noemen de GV) 

het proces van de Kaderbrief 2024 gedurende de zomervakantie en de voortzetting van 

dit proces in het nieuwe collegejaar 2023|2024 bespreken.   

Voor aanvang van het zomerreces heeft de GV op 23 juni gestemd over de 

Kaderbrief 2024, waarbij het gebrek aan betrokkenheid bij de werkgroep 

campusontwikkeling van het REC een breekpunt was voor de instemming van de GV met 

de Kaderbrief. De financiële dossierhouders kwamen vervolgens op 30 juni bijeen met 

de Directeur Finance, Planning & Control UvA om vooral dit breekpunt en mogelijke 

compromissen te bespreken, en uiteindelijk stuurde de GV d.d. 4 juli 2023 de reactiebrief 

op de Kaderbrief 2024.  

In de vergadering tussen de financiële dossierhouders van de GV en de Directeur 

Finance, Planning & Control UvA was er geen duidelijk compromis of overeenkomst 

bereikt over het breekpunt, dus is er afgesproken dat de Directeur Finance, Planning & 

Control UvA met het CvB zal spreken over mogelijke oplossingen voordat hij contact 

met ons zou opnemen. Er was geen verdere communicatie over deze kwestie voordat de 

GV aan het zomerreces begon. 

Tijdens het zomerreces, op 14 juli, ontving GV-voorzitter Tessa Trapp een e-mail 

van de Directeur Finance, Planning & Control UvA met een conceptreactie op het 

breekpunt, met het verzoek om haar mening aan hem terug te geven voor half augustus, 

omdat dat de tijd was dat de reactie op de Kaderbrief 2024 klaar moest zijn. Het is voor 
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de GV onduidelijk waarom op dat moment om het advies van GV-voorzitter Trapp is 

gevraagd, vooral omdat de rest van de GV op dat moment op zomerreces was en GV-

voorzitter Trapp dus pas aan het eind van het reces op 21 augustus de financiële 

dossierhouders kon bereiken voor een vergadering of bespreking van deze conceptreactie. 

Daarom heeft GV-voorzitter Trapp tijdens het zomerreces geen reactie van de GV op 

deze conceptreactie gecommuniceerd.   

In een telefoongesprek medio augustus tussen de voorzitter van de GV, Tessa Trapp 

en de Directeur Finance, Planning & Control UvA deelde GV-voorzitter Trapp nogmaals 

mee dat zij vanwege het zomerreces geen reactie kon geven op de conceptreactie en het 

niet haar plaats vond om haar mening hierover te geven. GV-voorzitter Trapp heeft de 

Directeur Finance, Planning & Control UvA toen gevraagd om de reactie in de vorm van 

een officiële brief te sturen, zodat de GV de reactie dan officieel kan bespreken en erop 

kan reageren. Dit is nu op deze manier afgesproken.   

De GV wil hierover enkele punten naar voren brengen: In de eerste plaats, hoewel 

de GV ervan overtuigd is dat er geen sprake is van kwade opzet, dringt de GV er bij het 

CvB en haar medewerkers op aan om eventuele recestermijnen van de GV te respecteren. 

Dit betekent ook dat er afgezien wordt van formele of informele verzoeken, met deadlines 

die niet gehaald kunnen worden en die een onnodige last voor de leden van de GV 

betekenen.  

In de tweede plaats wil de GV duidelijk maken dat zij de communicatie gedurende 

de zomer niet beschouwt als onderdeel van de officiële Kaderbrief-onderhandelingen, 

omdat de GV niet heeft kunnen reageren op de conceptreactie of erover heeft kunnen 

discussiëren. De GV beschouwt het tijdstip waarop de GV de officiële reactie op de 

Kaderbrief van het CvB ontvangt dan ook als het officiële begin van de verdere 

onderhandelingen over de Kaderbrief. Dit wordt dan opgepakt door de nieuwe financiële 

dossierhouders en de nieuwe voorzitter van de GV. 

 Omdat de GV het erg belangrijk vindt om haar rechten te kunnen uitoefenen, hoopt 

de GV dat de communicatie met de GV (en de afzonderlijke raden) komend studiejaar 

zal verbeteren, zodat de GV daadwerkelijk de gelegenheid krijgt om eventuele brieven of 

verzoeken te bespreken.  Vooralsnog kijkt de GV uit naar de officiële reactie en het 

heropenen van de Kaderbrief-onderhandelingen. 

 

English next page 
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GV 2022|2023 ~ Onderwerp:  

 

Dear Executive Board, 

 

With this letter, the Joint Assembly 22|23 (hereinafter referred to as the GV) wants to 

discuss the Kaderbrief 2024 process throughout the summer recess and the continuation 

of this process in the new academic 2023|2024 year.  

Before the start of the summer recess, on the 23rd of June, the GV voted on the 

Kaderbrief 2024 with the lack of involvement of the REC campus development working 

group as a breaking point for the GV’s consent on the Kaderbrief 2024. The financial file 

holders then met with the Head of Finance, Planning & Control UvA , Planning & Control 

UvA on the 30th of June to discuss mainly this breaking point as well as potential 

compromises, and finally the GV sent the reaction letter to the Kaderbrief 2024 on July 

4th, 2023. 

In the meeting between the financial file holders of the GV and The Head of Finance, 

Planning & Control UvA , no clear compromise or agreement on the breaking point had 

been formulated, so we agreed that The Head of Finance, Planning & Control UvA  would 

speak to the CvB and discuss any potential solutions with them before getting back to us. 

There had been no further communication on this matter before the GV started their 

summer recess.  

During the summer recess, on the 14th of July, GV chair Tessa Trapp received an 

email from The Head of Finance, Planning & Control UvA  with a draft response on the 

breaking point, with the request to communicate her opinion back to him before mid-

august, as that was the time the Kaderbrief 2024 response was supposed to be finished. It 

is unclear to the GV why the GV-chair Trapp’s opinion had been requested at that time, 

especially since the GV was on summer recess at the time, meaning GV-chair Trapp was 

not able to reach the financial file holders for a meeting or discussion on this draft 

response until the end of the recess on the 21st of August. This is why GV-chair Trapp 

had not communicated any response of the GV to this draft response during the summer 

recess.  

In a phone call in mid-august between GV-chair Trapp and The Head of Finance, 

Planning & Control UvA , GV-chair Trapp again communicated that, due to the summer 

recess, she could not give a reply on the draft response and didn’t feel it was her place to 

share her opinion on this matter. GV-chair Trapp then requested The Head of Finance, 

Planning & Control UvA  to forward the response in the form of an official letter so that 
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the GV could then officially discuss and react to the response. This is what had then been 

agreed upon with The Head of Finance, Planning & Control UvA  through text message. 

The GV wishes to convey a few points on this matter: Firstly, while we are convinced 

there was no malintent in these actions, the GV urges the CvB and its staff to respect any 

recess periods of the GV. This also means to refrain from formal or informal requests 

during this time, including deadlines that cannot be met and that put an unnecessary 

burden on members of the GV.  

Secondly, the GV wants to clarify it does not consider communication throughout 

the summer as part of the official Kaderbrief negotiations, as the GV has not been able to 

react to or discuss the draft response. The GV thus considers the time the GV will receive 

the official response on the Kaderbrief letter by the CvB as the official start of further 

negotiations on the Kaderbrief. This will then be taken up by the new financial file holders 

as well as the new chairperson of the GV. 

As the GV finds it very important to be able to execute its rights, the GV hopes that 

the communication with the GV (and the separate councils) will improve in the next 

academic year in order to give the GV a real opportunity to discuss any letter or request 

from the CvB or its staff. For now, the GV is looking forward to receiving the official 

response and to reopening the Kaderbrief negotiations.  

Hoogachtend/Sincerely 

Tessa Trapp         dr. Erella Grassiani 

Voorzitter GV/Chair of the GV         Plv. Vicevoorzitter GV/Dept. Vicechair of the GV 

Gezamenlijke Vergadering 22|23       Gezamenlijke Vergadering 22|23      


